
Protokoll från årsmöte Brittsommars samfällighetförening 2015 

Tid: 201S-04-21 kl19:00 
Plats: Tyresö skolas matsal 

Närvarande: 
Micael och Helena Borssen och nr 17, Per Linde och Bitte Nilsson nr 10, Jonas Lindgren nr 18, Anna
stina Mattsson nr 6, Eva Johannissan nr 14, Per Mårtensson och Ulla Rappich nr 12, Staffan Larsson 
nr 9, Pierre Nilsson nr 7. 

Sittande ordförande hälsade alla välkomna och förklarade stämman öppnad. 

1. Mötet valde Bitte Nilsson till stämmans ordförande. 

2. Mötet valde Eva Johannissan ~iii stämmans sekreterare. 

3. Mötet valde Micael Borssen och Anna-Stina Mattsson till justerare av stämmans protokoll. 

4. styrelsens och revisorns berättelse 
a. Jonas Lindgren återgav information från verksamhetsberättelsen och Eva 

Johannissan berättade om samfällighetens webbsida 
b. Pär Linde återgav information om balans och resultaträkning 
c. Pär Linde läste upp Anders Winblads revisionsberättelse 

s. Mötet godkände ansvarsfrihet för styrelsen. 

6. Inga motioner har inkommit. 

7. Ingen ersättning utgår till styrelsen och revisorn . 

8. Mötet godkände styrelsens förlag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. Mötet 
godkände höjning av avgiften med 100 kr/månad (300 kr/kvartal) från 1 april 201S. 

9. styrelsemedlemmarna Håkan Mattssons och Jonas Lindgrens mandatperiod gick nu ut och 
nya styrelsemedlemmarna Pierre Nilsson nr 7 och Martin Fernström nr Svaldes in. Eva 
Johannissan valdes till ordförande på ett år. 

10. Mötet valde Anders Windblad att fortsätta som revisor. Anders kommer även att ha stöd av 
f.d. grannen Peter Liljeström i arbetet. 

11. Mötet valde avgående styrelsemedlemmarna Jonas Lindgren och Håkan Mattsson till 
valberedning. 

12. Närvarolistan gick runt för signering. styrelsen behöver försöka behålla rutiner bättre t.ex. 
vid välkomnandet av nya grannar. Bilar åker för ofta och för fort i området. Bud, även pizza 
bud, som inte levererar väldigt tunga saker ska inte köra in på området. Sofia Fernström via 
ombud föreslog att bockar ska ställas vid soptorget. Inget beslutades men den allmänna 
stämningen var att det kanske skulle kunna prövas. 



13. Meddelande om att stämmaprotokollet finns på hemsidan kommer att meddelas på 
anslagstavlan. 

Justerare: 
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Micael Borssen Anna-Stina -Mattsson 



Brittsommars Samfällighetsförenings verksamhetsberättelse 2014 

9 protokollförda styrelsemöten har hållits. 

Årsstämman 2014 beviljade inköp av begagnad bärbar dator till kassören vilket också effektuerades 

under året. 1 PeJ.e_l( L .Gc~t1 tt.( il / 
/ 

styrelsen har tagit hjälp av extern revisodör att komma till rätta med de ekonomiska 

avstämningarna. 

Underhållsarbete i samband med vår-städdagen: 

• Södra gavlarna till sophusen målades 

• Infartstolparna målades och rostiga skruvar byttes ut 

• Lucka till brandpost målades 

• Klätterställning och rutschkana målades 

• Räcke runt gungor rengjordes och oljades 

• Bensindriven trimmer med skyddstillbehör införskaffade~ 

• Ventilationsgaller till soprum inköpt och monterat 

• Nya bevattningsslangar med munstycken i mätarrummet samt vattenkanna 

• Trädgårdssoffornas ribbor omhändertogs för renovering 

Bevattningsschema för juni, juli, augusti sattes upp på anslagstavlan. 

Baksanden i sandlådan byttes. 

Samfälligheten anslöts till kommunens "Tack för maten" där matavfallet återvinns för rötning och 

kompostering. 

Kontaktlista till styrelsen sattes upp på anslagstavlan. 

Fyra garagedörrar åtgärdades efter skador som uppstått vid inbrott. 

Skyltar i soprum har omarbetats. 

Samfälligheten har nu sitt nyckelsystem hos Tyresö Låsservice AB, Alleplan 2. 

Gården grus-sopades av snöröjaren även detta år 

Samfällighetens hemsida brittsommargrand.se uppdaterades 


